



Protokoll styrelsemöte S06

Närvaro:	Jacob Gradén	Ordförande
	Björn Andersson	Sekreterare
	Linus Åkesson	Skattmästare
	Katarzyna Szymkiewicz	SRD-ordförande
	Henrik Torstensson	Cafémästare
	Jörgen Ellberg	Källarmästare
	Nicholas Mårtensson	Programmästare
	Niclas Ellberg	Sexmästare

- §1 OFMÖ
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötesprotokoll (S04) Bordlades.
- §6 Föregående mötesprotokoll (S05) Bordlades.
- §7 LP1 Lite nostalgisk information behandlades.
- §8 LP2 Lite information om framtiden från Jacob.
Tandemstafetten.
Flickor på Teknis 5 - 6 maj.
DömD.
Påsklov och omtenta 5 - 22 april.
Dimma 22 - 24 april.
Snickerboa den 4 maj.
Jubileumsbal 15 maj.
Sektionsmöte 28 april.
Teknikfokus.
Mycket arbete inför nollningen.
Sommarfest.
Sommarlovet börjar 7 juni.
- §9 Meddelanden Riksdagen tog aldrig bort kårobligatoriet.
FpT den 5-6 maj.
Øverphøs var på besök och meddelade sin stab, som är Markus Helgesson, Mathias Lindqvist, Johan Folin och Gustav Olsson.

Vi har haft GeekEnd och nästa kommer äga rum efter nollningen.

Källarmästaren meddelar att han har flyttat klockan, SRD har



fått en anslagstavla. Hyllor i caféförrådet har tagits ner och satts upp. iDét har möblerats om, pöblekylen har flyttats ut, pianot har satts ut och tvn har satts upp. Bord har klätts med dukar.

SRD bekräftar KMs rykte om att det har satts upp en anslagstavla till dem. SRD-loggan är färdig. Två nomineringar har kommit in till lärarpris. SRD meddelar att de ska skriva ett policydokument för start av kurs samt en howto för slutkommentarer.

Sexet har hållit ET-Pub lördagen den 13 mars med reklam för DIMMA. Øl, xider och diverse sprit har inhandlats. Jakt på pubinredning pågår.

Propagandamästeriet har skickat iväg några affischer om DIMMA.

Cafémästeriet bekräftar källarmästeriets uppsättning av hyllor i caféförrådet samt ommöbleringen av iDét. Dessutom har en leverans med läsk droppat in, med nyheter som: Pepsi Twist, San São och Påskmust.

Skattmästeriet meddelade att vi hankar oss fram, ligger lite plus för tillfället. En lista för att skriva upp hur mycket man kopierar hos PH har införts. Sektionsavgiften har betalats in från kåren.

§10 Budgetgenomgång Björn konstaterade att "Att riva ett hörn från ett chokladwienerbröd är som att ragga upp en fot på krogen". Ekonomin gicks igenom.

§11 Frågor Kasia ansökte hos programmastaren om en sypub – torsdag 1 april fastslogs.

Jörgen meddelade att saker med lim på blir alldeles för styva, medan Nicholas hävdar att det är upp till användaren om de ska bli styva.

Nicholas frågade sexmästeriet om att återuppta de stora fester och disco som kåren hade förr – Niclas meddelar att det kommer lite såna fester, bland annat en jubileumsbal.

Kasia frågade lite om datorerna.

Jacob frågade Jörgen om nyckeluppmärkningen – inga större framsteg.

§12 Tid för styrelsemöten Styrelsen **beslöt** att fortsätta hålla möte varannan måndag, som innan. Ett extra möte läggs in den 21 april klockan 17.

§13 Beslutsuppföljning

§13.1 Köksrutiner Styrelsen **beslöt** att de nya reglerna för köket godkändes.

Punkten ströks från beslutsuppföljningen.



- §13.2 Tandemstafetten Nicholas ska få upp affischer med detsamma.
Ny deadline S07.
- §13.3 Enkät Enkäten kommer att vara klar onsdag 17 mars.
- §13.4 Nödutgångsdörren Flyttas framåt i tiden till S07.
- §13.5 Avtal med Dimma Flyttas framåt i tiden till S07.
- §13.6 Lagerhanteringssystem Lagerhanteringssystemet blir en kontinuerlig inventering med rapport till styrelsen. Punkten ströks därmed från beslutsuppföljningen.
- §13.7 Resten av uppföljningen Uttlåningsreglerna är färdigskrivna men inte kontrollerade med huset.
"Till protokollet", begärde Linus om "Till protokollet".
En affisch om Mp3-organisering ska upp vid Blå Soffan.
"Soffa till biljardbord" avskrevs.
- §14 VTM Till VTM kommer det behövas:
- Kallelse.
 - Dagordning.
 - Bilagor.
 - Verksamhetsberättelse.
 - Revisionsberättelse.
 - Ansvarsfrihet för styrelsen 2003.
 - Verksamhetsrapport för 2004
- Alla handlingar från styrelsen ska vara inne senast den 28 mars!
- §15 En liten förklaring Jacob pratade lite om cafémöbleringen och slängandet av grejor.
- §16 Policy och rutiner Papper angående policy och rutiner skall skickas ut till funktionärer samt sättas upp.
- §17 Information till funktionärer Mästarna uppmanades att meddela styrelsen vad som händer på mästeriernas möten samt att information från styrelsen ska skickas ut till alla funktionärer.
- §18 Vänsklade med datorer Jacob drog lite information om vårt datorsystem.
- §19 Val av Øverphøs Styrelsemötet **beslöt** att välja Martin Belohorka till Øverphøs, samt Markus Helgesson till Vice Øverphøs.
- §20 Övrigt Informationsflödet diskuterades. Detta resulterade i ett beslut att varje fredag skall varje mästare skicka in sina meddelanden



i digital form till propagandamästaren som ska sammanställa dessa och skicka ut det på styrelselistan.

§21 OFMA

Vid protokollet Justeras

Björn Andersson Jacob Gradén
Sekreterare Ordförande